
Prenovili so klub
Besede o mladinskem klubu v Zg.

Kašlju so btle iirečene prvič letos
januarja. Manjša skupina mladih se
je zbrala tn izproslla dvorano v do-
mu DPO. Naš!i so neizkorlsčen pro-
stor in začeli so po hisah zbirati
prostovoljne prispevke, da bf lohko
realiztrali predlog programa, ki so
ga sestavili sami. Zbrali so 720 di-
narjev. Direktor vajeniške šole jih
je prijavil milici, ki je ugotovilo, da
niso prekršill zakona.

Ko so zvedeli za mestni center
mladinskih klubov, so se z njim ta-
koj poveza I i. Dobi I i so članske \z-
kaznice in zvedeli nekaj več o delu
mladinskih klubov. Naredili so zbor
mladih in sprejeli program. Da pro-
stor ne bi bil preveč prazen in da
v njem ne bi bilo dolgčas, so kupili
mizo za natnizni tenis in namizni no-
goflnet. Priredili so nekaj plesov in
predavanj. A prišlo je poletje in
delo v klubu je zomrlo. Člani kluba
pa so delaii športno igrišče. V
prvih jesenskih mesecih so znova pri-
Čeli i delom v klubu. Od občinske
skupščine so dobili 7-000 dinarjev,
katere 50 porabil! za adaptacijo ob-
stoječega prostora, tako da je klub
postol bolj domač in prijetnejši. Ve-
čino del so opravili člani sami. Naj*
bolj prizadevni mladinci so bili B.

Kozamernik, D. Zupančič, D. Černe,
J. Peteiin, M. Dremelj, F. Jančar:
elektriko so napeljali Rejc, Slavko
Zupančič, Z. Zajšek }n M. Kozamer-
nik. Oder v klubu pa je napravil
član Jože Slovša. Pri svojem delu
so dobili tudi podporo družbenopoli-
tiČnih organizacij. krajevna skupnos1.
pa jim je podartla peč na olje.

Klub so odprli 29. novembra 1970,
čeprov zaradi goste megle in deŽja
udeležba ni bila najboljša.

Program kluba je zelo obsežen.
Imeli bodo debotne klubske večere.
ki jih bodo sami pripravili. Enkrat
mesečno bodo imeli predavanja in
satiricni vecer, seveda pa bodo tudi
veČkrat zaplesali. Veliko zanimanje je
tudi za skupinske izlete. Morda se
bodo šli tudi drsat na Blejsko jeze-
ro. Pri njihovem začetnem delu jim
je veliko pomagal |. Triller, sedaj pa
]ih vsak četrtek obišče Miro Topoli-
njak, mentor za mladinske klube v
občini. Pravijo, da od pogovorov z
njim vec odnesejo kot na suhoparnih
sestankih.

Spomladi morajo asfaltirati se igri-
šče in tokrot bodo imeli v okviru
kluba tudi športne sekcije.

Njihovo delo in prlzadevanje je
vredno posnemanja.

Aleš Kardelj


